
Zápisnica zo zasadnutia Rady školy 

pri ZŠ Hlboká cesta 4 v Bratislave 

 

Dátum: 12.10.2021 o 16:00 

Miesto konania: cez aplikáciu ZOOM 

Zasadnutie Rady školy bolo zvolané jej predsedníčkou Petrou Ďurčekovou na základe 

žiadosti riaditeľa ZŠ Michala Drgáňa, ktorý chcel Radu školy (RŠ) informovať o správe 

výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za školský rok 2020/2021. 

Prítomní: Adam Berka, Zuzana Bzdúšková, Petra Ďurčeková, Matej Gomolčák, Júlia 

Jakubovičová, Daniela Krupová, Emília Kubicová, Roman Neuschl, Anastázia Pittnerová, 

Katarína Touquet Jaremová, Martina Uličná.  

Na stretnutí sa zúčastnil aj riaditeľ ZŠ Michal Drgáň. 

Na úvod predsedníčka Rady školy skonštatovala, že Rada školy pri ZŠ Hlboká cesta 4 v 

Bratislave je tým pádom uznášaniaschopná.  

Program zasadnutia: 

 Otvorenie zasadnutia 

 Diskusia o správe výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach 

za školský rok 2020/2021 

 Schvaľovanie zverejňovanie mien členov a zápisníc Rady školy na školskom 

webe 

 Riešenie sťažnosti rodiča na nevhodné správanie učiteľky 

 

 

 Otvorenie zasadnutia 

Zasadnutie Rady školy pri ZŠ Hlboká cesta 4 v Bratislave (ďalej len „Rada školy“ alebo 

„RŠ“) otvorila predsedníčka p. Ďurčeková, poďakovala všetkým prítomným členom za ich 

účasť na tomto zasadnutí a predstavila členom nového člena RŠ – p. Mateja Gomolčáka 

(poslanec za MČ Staré Mesto), ktorý nahradil v RŠ p. Sygúta. 

V rámci otvorenia stretnutia p. riaditeľ Drgáň ukázal členom RŠ nové prezentačné video 

školy. Riaditeľ potvrdil, že video spĺňa všetky právne náležitosti (rodičia detí, ktoré v ňom 

účinkujú, dali škole súhlas na takúto propagačnú činnosť školy – tzv. GDPR). 

 

 Diskusia o správe výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach 

za školský rok 2020/2021 (ďalej len „správa“) 

Riaditeľ Michal Drgáň vyhovel RŠ a zaslal jej členom správu, aby sa pred samotným 

stretnutím mohli s jej obsahom oboznámiť (správa bola zaslaná členom RŠ dňa 11.10.2021 

po jej schválení pedagogickou radou školy). 



Na základe dohody členov RŠ sa prešlo rovno k diskusii o správe. 

P. Ďurčeková sa chcela lepšie oboznámiť o výsledkoch inšpekčnej činnosti na škole.  

Riaditeľ prítomným informoval, že na škole prebehlo v min. šk. roku viacero kontrol: 

- Inšpekcia MČ Bratislava - Staré mesto - dodržiavanie právnych predpisov 

a hospodárenia - komplexná správa z kontroly je dostupná na web stránke MČ 

Bratislava Staré mesto. 

- Kontrola Inšpektorátu práce - dodržiavanie právnych predpisov – v rámci ktorej 

neboli zistené nedostatky v oblasti kontrolovaných právnych predpisov. 

- Štátna školská inšpekcia - kontrola plnenia opatrení proti šikane, ktoré mala škola 

prijať po predchádzajúcom náleze štátnej šk. inšpekcie na škole. Dočasný riaditeľ 

splnil prijaté opatrenia na odstránenie zistených nedostatkov šikany na škole a p. 

Drgáň deklaroval, že v nich pokračuje. 

P. Ďurčeková sa ďalej pýtala na počet odchodov žiakov z 8. ročníka. 

Riaditeľ potvrdil, že zo školy odišlo 5 žiakov, keďže úspešne zvládli prijímacie skúšky na 

bilingválne gymnáziá a obchodné akadémie. 

P. Ďurčeková požiadala riaditeľa, aby do správy doplnil okrem počtov aj dôvody odchodov 

učiteľov a nepedagogických zamestnancov zo školy počas celého šk. roku 2020/2021. 

Riaditeľ s touto požiadavkou súhlasil.  

P. Touquet požiadala riaditeľa, aby sa vyjadril konkrétnejšie ku prioritám materiálno-

technického zabezpečenia školy.  

P. Drgáň deklaroval, že jeho investičnými prioritami je odizolovanie základov budovy 

a obnova sociálnych zariadení a kanalizácie (upchávajú sa). Tieto priority škola rieši so 

zriaďovateľom. 

Riaditeľ informoval členov, že do konca kalendárneho roku by mali riešiť škola so 

zriaďovateľom sanáciu oporného múru (schválené v rozpočte MČ).  

Škola taktiež čaká na vyhodnotenie projektu Ministerstva životného prostredia SR – 

odvodňovací systém budovy a areálu školy (vodozádržné opatrenia). Detské ihrisko sa 

momentálne nerieši, keďže ak by vyšiel projekt odvodňovacieho systému, všetko by sa 

muselo rozkopať. 

Riaditeľ potvrdil, že je v kontakte s investičným oddelením Starého mesta ohľadom 2 

investičných priorít.  

P. Uličná uviedla, že tento rok nie možné financovať izolovanie suterénu školy, ale môže sa 

to zaradiť do rozpočtu na budúci rok, no ide o finančne veľmi náročnú investíciu.  

P. Touquet navrhla, aby sa urobil cenový odhad na tieto práce (izolácia základov budovy) 

najneskôr do obdobia, kedy sa schvaľuje rozpočet MČ. Uličná súhlasila, že to preberie 

s investičným oddelením MČ. Tiež potvrdila, že rozpočet sa bude schvaľovať v rámci MČ do 

14.12.2021 (najneskôr však musí byť zámer zahrnutý do rozpočtu 31.8.2022). 

P. riaditeľ informoval, že si škola chce podať projekt vyhlásený magistrátom hlavného mesta 

na rekonštrukciu interiéru telocvične (podať treba do polovice novembra 2021). 



P. Neuschl navrhol, či by nebolo možné sfunkčniť aj podkrovie školy, aby sa využívali 

plnohodnotne tieto priestory.  

Riaditeľ deklaroval, že mu veľmi záleží na odizolovaní suterénu a s rekonštrukciou podkrovia 

neráta. Škola s tým môže uvažovať do budúcnosti. 

P. Uličná dodala, že rekonštrukcia podkrovia je v momentálnej situácii nereálna bez 

externého financovania. V min. volebnom období existoval na škole projekt rekonštrukcie 

podkrovia, ak je k dispozícii, p. Uličná ho členom RŠ prepošle. 

Následne sa členovia RŠ zhodli, že berú diskutovanú správu na vedomie. 

 

 Schvaľovanie zverejňovanie mien členov a zápisníc Rady školy na školskom 

webe 

Členovia RŠ hlasovali o tom, či súhlasia so zverejnením ich mena a priezviska na webovej 

stránke školy: 

Prijatie uznesenia 

Hlasovanie členov RŠ o súhlase zverejnenia mena a priezviska na webe školy: 

Adam Berka – áno 

Zuzana Bzdúšková - áno 

Petra Ďurčeková - áno  

Matej Gomolčák - áno 

Júlia Jakubovičová - áno 

Daniela Krupová - áno 

Emília Kubicová - áno 

Roman Neuschl - áno 

Anastázia Pittnerová - áno 

Katarína Touquet Jaremová - áno 

Martina Uličná - áno 

Za: 11   Proti: 0 Zdržal/a sa: 0 

 

Členovia RŠ ďalej hlasovali o tom, či súhlasia so zverejnením zápisníc zo zasadnutí RŠ na 

webovej stránke školy. 

Prijatie uznesenia 

Hlasovanie členov RŠ o zverejnením zápisníc zo zasadnutí RŠ na webe školy: 

Adam Berka – áno 



Zuzana Bzdúšková - áno 

Petra Ďurčeková - áno  

Matej Gomolčák - áno 

Júlia Jakubovičová - áno 

Daniela Krupová - áno 

Emília Kubicová - áno 

Roman Neuschl - áno 

Anastázia Pittnerová - áno 

Katarína Touquet Jaremová - áno 

Martina Uličná - áno 

Za: 11   Proti: 0 Zdržal/a sa: 0 

 

Tohto hlasovania sa zúčastnil aj riaditeľ ZŠ Hlboká cesta 4: 

Michal Drgáň – áno. 

 Riešenie sťažnosti rodiča na nevhodné správanie učiteľky  

  

 P. Ďurčeková navrhla prebrať na zasadnutí RŠ sťažnosť rodiča na nevhodné správanie 

triednej učiteľky. Keďže už ide o 2. písomné podanie na túto osobu, p. Ďurčeková vyzvala 

členov, aby sa vyjadrili ku vzniknutej situácii, ako postupovať a dodala, že si myslí, že sa 

tomu RŠ musí venovať. 

Riaditeľ nesúhlasil, aby sa diskutovalo o tomto bode, keďže celá táto záležitosť nebola 

ukončená. Plánoval členov informovať, keď bude celá záležitosť uzavretá. 

P. Ďurčeková zobrala na vedomie riaditeľovu pozíciu, no napriek tomu chcela o záležitosti 

ďalej diskutovať, keďže ide o malé dieťa.  

P. Bzdúšková uviedla, že ak RŠ dostala podnet, je to jej povinnosť sa podnetom zaoberať. 

P. Neuschl uviedol, že by sa týmto podnetom mala RŠ zaoberať, keďže podnetov na túto 

učiteľku bolo viacero a okrem iného RŠ má kontrolnú funkciu školy (RŠ má trestno-právnu 

zodpovednosť, ak si túto funkciu nebude plniť). Sťažnosť sa týka žiaka 1. stupňa, ktorý bol 

rok šikanovaný, a navyše pedagogička vytvárala v triede  konfliktné situácie. Neuschl 

navrhol riešiť túto záležitosť bezodkladne buď na trestno-právnej úrovni alebo by to malo 

riešiť vedenie školy spolu so zriaďovateľom tak, aby sa takáto sťažnosť neopakovala. 

Riešenie nie je, že rodičia budú brať deti zo školy, problém sa tak nevyrieši.  

Poslanci Berka a Gomolčák požiadali, aby im bola situáciu okolo sťažnosti objasnená (pred 

stretnutím sťažnosť nevideli). P. Neuschl v skratke situáciu popísal – ako spomínaná 

pedagogička „mobovala“ rodiča (brojila proti nemu ako zástupcovi triedy napriek tomu, že 



nebola triedna učiteľkou, organizovala v triede rodičovské združenie) a správala sa k žiakovi 

nevhodným spôsobom. 

P. Ďurčeková informovala prítomných, že bola v kontakte kvôli tejto záležitosti s CPPaP, 

chce získať stanovisko centra ohľadne situácie na škole.  

P. Kubicová vyjadrila nevôľu, že nebola pred RŠ informovaná o tomto podnete a chcela 

vedieť, či sa už v minulosti nejaký podnet na danú učiteľku preukázal ako opodstatnený. Tiež 

vyjadrila názor, že nie je úlohou RŠ tento podnet riešiť. 

P. Touquet vyjadrila názor, že aj keby išlo iba o 1 podnet, aj k tomu by mala RŠ zaujať 

stanovisko.  

P. Neuschl doplnil, že by RŠ nemala zaujať vlažný postoj k tejto záležitosti a že ide 

o závažný problém, keďže je RŠ za túto situáciu spoluzodpovedná. 

P. Drgáň oboznámil prítomných, že hneď ako dostal sťažnosť (5. októbra 2021), začal 

záležitosť riešiť. Od začiatku šk. roku mal riaditeľ preventívne v dotyčnej triede okrem 

triednej učiteľky skoro stále prítomnú ďalšiu osobu. Navyše, hneď kontaktoval CPPaP. 

Riaditeľ ďalej informoval, že nenašiel žiadnu sťažnosť na danú učiteľku v archíve školy.      

P. Gomolčák navrhol, aby sa rada kvôli tomuto bodu stretla ešte raz prezenčne, aby si 

členovia RŠ prešli osobne všetky dokumenty, sťažnosti a ďalšie podklady.  

P. Drgáň súhlasil, no povedal, že potrebuje ešte čas, aby vedel celú záležitosť ďalej prešetriť.  

P. Neuschl vyjadril nesúhlas, že čakať by RŠ nemala a že treba reagovať adekvátne 

a nezametať veci pod koberec. 

P. Uličná uviedla, že rozumie výhradám rodičov, no podľa jej názoru RŠ nemá prekračovať 

svoje kompetencie. Ak sa potvrdí, že išlo o závažné pochybenie, podľa Uličnej treba pristúpiť 

aj ku adekvátnemu riešeniu (rozviazať s danou učiteľkou prac. pomer). Dodala však, že treba 

rešpektovať všetky strany.   

P. Neuschl podotkol, že ak má RŠ rešpektovať všetky strany, tak prečo sa nerešpektuje aj 

šikanovaný žiak. Tieto veci by sa podľa neho  už nemali opakovať, nemožno viac tolerovať, 

že by sa na škole vyskytla opäť situácia, kedy sa ubližuje deťom. 

Podľa p. Bzdúškovej treba oddeliť kroky vedia školy od toho, čo urobí RŠ, tá podľa jej 

názoru konať v tejto záležitosti môže. 

P. Berka sa vyjadril, že by mala RŠ požiadať riaditeľa, aby vyšetril túto sťažnosť a taktiež ho 

požiadať, aby zabezpečil preventívne opatrenia v triede, aby počas vyšetrovania sťažnosti 

nebolo možné pokračovať v šikane v danej triede. Rád by si vypočul názor sťažovateľa a aj 

názor pedagogičky.  

P. Drgáň na záver zdôraznil, že rodič, ktorý podal sťažnosť, nemal min. šk. rok námietky, aby 

sa stala daná pedagogička triednou učiteľkou triedy jeho syna a potvrdil, že otec žiaka mu 

povedal, že túto učiteľku jeho syn zbožňuje. Riaditeľ následne zasadnutie opustil kvôli iným 

neodkladným povinnostiam. 

Na záver sa členovia RŠ zhodli, že keďže ide o veľmi závažnú vec, RŠ sa stretne kvôli 

tomuto bodu ešte raz osobne v utorok 19. októbra 2021 o 16h30 (ak to bude možné, tak 



priamo na ZŠ Hlboká cesta 4 – zabezpečí sa aj online spojenie, ak by sa niekto z členov 

nevedel dostaviť osobne). Počas tohto stretnutia sa členom RŠ predložia všetky dostupné 

dokumenty. 

Následne bolo zasadnutie RŠ ukončené. 

Zapisovateľka: Katarína Touquet Jaremová 

Overovateľka zápisnice: Zuzana Bzdúšková  

 

 


